

《单词百科:carotenoids是什么意思?carotenoids怎么发音?carotenoids的解释和用法》

英语单词carotenoids是什么意思?carotenoids怎么读?carotenoids怎么发音?简答网为您整理了carotenoids的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



carotenoids怎么读

carotenoids的读音: ['kær ti:n dz]

carotenoids的意思

1、类胡萝卜素;

carotenoids的双语例句

1、Carrots, sweet potatoes , and yellow bell peppers are wonderful sources of carotenoids , which fight cancer.

胡萝卜、山芋和黄椒中的胡萝卜素有抗癌的功效。

2、Carotenoids are major pigments of ripening Citrus fruit.

类胡萝卜素是柑橘果实呈色的主要色素。

3、There are over 600 known carotenoids ; they are split into two classes, xanthophylls and carotenes.

有超过600种已知的类胡萝卜素,可以分为两类:叶黄素和胡萝卜素。

4、Carotenoids are isoprenoid molecules that are the most widespread group of pigments found in nature.

类胡萝卜素是生物体内通过类异戊二烯途径合成的、自然界广泛存在的一大类天然色素物质的总称。

5、Lutein and zeaxanthin are both dihydroxy-carotenoids with the ionone ring systems distributed widely in nature.

叶黄素和玉米黄质是含紫罗酮环的二羟基类胡萝卜素,在自然界广泛存在。

6、Lutein is dihydroxy-carotenoids with the ionone ring systems distributed widely in nature.

叶黄素是含紫罗酮环的二羟基类胡萝卜素,在自然界广泛存在。

7、It also produces other vitamins, carotenoids and minerals to fortify staple foods.

它还生产了其他含维生素,类胡萝卜素和微量元素的产品来加强主要食品。

8、A high performance liquid chromatographic method was used to determine carotenoids in potato tuber flesh.

本实验研究了用高效液相色谱法测定马铃薯薯肉中叶黄素和玉米黄素。

9、The berries are also rich in carotenoids hat strengthen the eyes and help keep skin youthful.

这种浆果也富含胡萝卜素能够增强视力并保持皮肤年轻。

10、A-phase high performance liquid chromatographic-HPLC method for the determination of carotenoids flue-cured tobacco leaves was developed.

建立了采用反相高效液相色谱测定 烤烟 叶片中类胡萝卜素的方法.

11、Fruit flesh color involves the production of both carotenoids and anthocyanins.

果肉颜色是由类胡萝卜素和花青素两者所造成的.

12、These carotenoids can be absorbed preferably by body within fat condition.

这些类胡萝卜素在脂性环境中可较好地被吸收.

13、Carotenoids are natural pigments they are closely related to the people healthy.

类胡萝卜素是广泛存在于自然界中的一类色素,和人类健康密切相关.

14、More impressive, aphids got their ability to make carotenoids through a major shortcut.

更令人印象深刻的是蚜虫是走捷径才能产生类胡萝卜素的.

15、Seabuckthorn 20 % sugar, contain a variety of vitamins and carotenoids, such as amino acids and nutrients.

沙棘含糖20%, 含有多种维生素和胡萝卜素以及氨基酸等营养物质.

以上是简答网为您整理的carotenoids怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于carotenoids的用法、carotenoids的释义、carotenoids的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/carotenoids>